
 P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

w dniu 9 sierpnia 2007 r.

Obecni : 

wg listy obecności.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek Mrozowski  -   Burmistrz Miasta Czeladź
Robert Szczupider  - Kierownik  Zakładu Inżynierii Komunalnej
Ewa Kiedrzyn  -  Zakład Budynków Komunalnych 
Teresa Kosmala – Przewodnicząca Rady Miejskiej
Ryszard Walaszek – mieszkaniec Czeladzi 

Posiedzenie Komisji prowadził :

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  – Zofia Bazańska

Porządek posiedzenia:
 

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Sprawy bieżące. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Witam Pana Burmistrza, Panią skarbnik i Państwa Radnych.
- Priorytetem na dzisiejszym spotkaniu  komisji.  będzie  przekształcenie  ZIK  w  spółkę  z  o.o. 

Proszę Panie burmistrzu o wprowadzenie. 

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Likwidacja zakładów budżetowych jest nieuchronna. Kiedy ZIK był tworzony zakładaliśmy, że 
prędzej czy później takie przekształcenie będzie konieczne. Jeśli chcemy w pełni wykorzystać 
potencjał  ZIK-u utworzenie  spółki  kapitałowej  jest  niezbędne. Wybrany został  przeze mnie 
wariant utworzenia nowej spółki, przy jednoczesnym wygaszaniu zakładu budżetowego. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Czy w tym samym czasie będzie funkcjonowała spółka i zakład.

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Tak, co nie oznacza, że będą wykonywać te same zlecania.
- Żeby ZIK, jako spółka mógł rozpocząć działalność 1 stycznia 2008r., to jeszcze w sierpniu 

musi istnieć jako organizacja, z tej przyczyny, że konieczne jest zgłoszenie likwidacji zakładu 
budżetowego. Nie oznacza to jednak, że ZIK jako zakład budżetowy przestanie funkcjonować. 
Przestanie  funkcjonować  1  marca  2008  roku,  a  to  ze  względu  na  konieczność 
przeprowadzenia rozliczeń oraz dokonanie przekazania majątku spółce. 

- Przez pół roku zakłady będą funkcjonować równolegle, z tą różnicą, że w roku bieżącym 
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Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Upubliczniona jest informacja, że związek miast polskich nie zgadza się z formą. Czy uważa 
Pan za korzystne rozpoczęcie tego przekształcenia. 

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

-  Przekształcenie wyjdzie  na korzyść ZIK-owi.  Pozwoli  to inwestować większymi  pakietami. 
Przyszły  rok  będzie  okresem  przygotowań.  Będziemy  realizować  mniejsze  inwestycje, 
pozostawiając te większe na rok 2009. Będą to inwestycje wielomilionowe.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- jakie  akty  prawne funkcjonujące w gminie  ie  będą musiały  być  zmienione? Mamy projekt 
przedłużony, który jest nie podpisany. To jest jedyny dokument jaki państwo przedłożyliście. 

 Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Projekt jest obecnie u notariusza. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Czy będziemy mieli możliwość zapoznania się z tą umową jeszcze na tej sesji? 

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  
    
- Oczywiście. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Czy są jeszcze jakieś inne dokumenty związane z tym przeobrażeniem?

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

-  Jako gmina przygotowujemy tylko dokumenty do przekazywania majątku.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- A co ze statutem gminy?

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Konieczne będzie skreślenie ZIK w tym czasie kiedy zostanie podjęta uchwała o likwidacji ZIK, 
jako zakładu budżetowego. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

-  W projekcie uchwały, którą Pan przedstawił, mimo tego że wcześniej dyskutowaliśmy zapis o 
powołania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, ze 100% wkładem gminy. Tego zapisu 
nie  ma  w  projekcie  uchwały.  Do  kiedy  ten  majątek  powinien  być  inwentaryzowany  i 
jednoznacznie podzielony, po to aby wprowadzić tym aportem.

 Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Najlepiej byłoby do końca roku, ale to jest praktycznie niemożliwe. Część majątku musi być 
wyceniona  metodą  tworzeniową.  To  wymaga  czasu.  Do  końca  roku  najważniejsze 
nieruchomości powinny zostać przekazane. Majątek musi być wyceniony rzetelnie. 
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Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Zakres działalności ZIK jest bardzo rozległy, obejmuje nawet działalność artystyczną.

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Takie są wymogi PKD. Zakładamy, że PKD może ulec zmianie, stąd też konieczne będą 
zmiany w zakresie działalności.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Kiedy ma Pan zamiar powołania Rady Nadzorczej i zarządu?

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Myślę, że w tym miesiącu. 

Janusz Gątkiewicz          -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Czy przewiduje Pan dopuszczenie do udziałów obcego kapitału?

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Na razie nie przewidujemy. Być może w przyszłości będzie to nawet wskazane po to aby 
zwiększyć kapitał dochodu.  

Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Pan Burmistrz powiedział,  że wybrał  taki rodzaj  „przekształcenia”, choć nie można nazwać 
tego przekształceniem ponieważ likwidowana jest jedna spółka, a na jej miejsce innej spółki.
Odczytuje art. 28 
Pani skarbnik rozporządzenie, o którym mowa w artykule zostało wydane? 

- Jest  możliwość  jednej  uchwały  likwidacja  zakładu  budżetowego,  przy  jednoczesnym 
utworzeniu spółki z o.o. 

- Ostateczne  przygotowanie  momentu  przekształcenia  powinno  wyeliminować  te 
niebezpieczeństwa.  My  mamy  sytuację  taką,  że  nie  mamy  sprawozdania  z  tego  jakim 
majątkiem dysponuje ZIK. Cały majątek ZIK jest majątkiem gminy, zapisanym, wycenianym w 
różny sposób. Nie mamy do tego projektu uchwały żadnych księgowych wycen, nie możemy 
oceni potencjału tego zakładu budżetowego i podjąć decyzję czy nowy zakład, wprowadzony 
w postaci spółki będzie robił to samo co aktualnie ZIK. 
Odczytuje art. 25 pkt.6    

- Jesteśmy gotowi aby spółka z o.o. przejęła wyceniony majątek po dyskusji co powinno się im 
zostawić. 

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Wartość majątkowa została podana w programie „Infrastruktura”. 
- W zarządzie jest jedynie dawna stacja pomp przy ul. Będzińskiej. 
- Wiązało  się  to  z  tym,  że  za  zarząd  trzeba  płacić  i  dlatego  nie  decydowano  się  na 

przekazywanie w trwały zarząd, żeby niepotrzebnie nie mnożyć kosztów. 
- Wyceny mają swoja aktualność przez jakiś czas stąd wycena musi być wykonana na bieżąco. 

Wybrana metoda jest lepsza gdyż nie nastąpi przerwanie prac prowadzonych przez ZIK. 

Urszula Polak-Wałek                     -                                            Skarbnik Miasta  

- Odczytuj Rozporządzenie Ministra Finansów z 29 czerwca 2006 roku w sprawie gospodarki  
finansowej jednostek budżetowych zakładów oraz trybu postępowania przy przekształcaniu w inną 
formę organizacyjno-prawną ….
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Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Ustawodawca nie przewidział drugiej możliwości przekształcenia. Ta forma o której jest mowa 
jest w zasadzie likwidacja istniejącego podmiotu i utworzenie w jego miejsce innego podmiotu. 
Nowy zakład jest następcą prawnym jednostki budżetowej. 

- Pan zaproponował tylko jedno rozwiązanie. Rozważam które rozwiązanie jest lepsze. Jeżeli 
nowa spółka nie będzie następca prawnym ZIK to też nie przejmie zobowiązań.

-  Trzeba wziąć  też pod uwagę który  sposób przekształcenia  będzie  bardziej  korzystny  dla 
pracowników.

 
Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

-  Po raz drugi uczestniczę w przekształceniu wodociągów. Po raz pierwszy miało to miejsce w 
1995 – 96 i wtedy też były podobne problemy. 

- Rozliczenia z  WIG Będzin trwał ok. 5 lat. Tyle trwało przejęcie należności i zobowiązań. Aby 
zakończyć rozliczenia nie obyło się bez sądu.

- Nowy ZIK będzie następcą prawnym, gdyż sam przejmuje dobrowolnie umowy na dostawę 
wody.  Konieczne  jest  sporządzenie  bilansu,  dopiero  wtedy  będzie  można mówić  jakie  są 
należności i wyrównania. 

- Zaproponowany sposób nie niesie ze sobą konieczności pozostawienia bez pracy, na pewien 
czas, obecnych pracowników ZIK. 

- Po przekształceniu ZIK nie będzie mógł wykonywać niektórych zleceń UM lub ZBK. Będzie 
musiał wziąć udział w przetargu.

Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Najważniejszą sprawą jest to aby nie stracić sprzętu jaki jest na stanie ZIK. 
- czy Pan przewiduje pozostawienie cen wody na tym samym poziomie bez naszych dopłat. 

Czy były przeprowadzane w ZIK-u symulacje jak te koszty przy tym wyposażeniu, mogą się 
kształtować. Czy nie ma zagrożenia wzrostu cen.

 Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Wydaje  się,  że  Pani  kwestionuje  w  ogóle  zasadę  tworzenia  spółek  prawa  handlowego, 
ponieważ spółka, w/g Pani, jest z natury rzeczy drogim przedsięwzięciem.

- Ceny wody są ustalane wg stałej taryfy. Taryfa jest ustalana rzetelnie od kilku lat, w związku z 
tym kosztów nie powinno być więcej niż jest do tej pory. W pierwszym roku ceny będą na tym 
samym poziomie. Potem mogą być niższe. 

- Nieuchronność przekształceń zakładów budżetowych jest oczywista. Kiedy ustawa wejdzie w 
życie wtedy będziemy  mieli 2 miesiące na jej wdrożenie. Według założeń rządu, ostateczny 
termin przekształcenia to koniec przyszłego roku. 

Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Jako członek komisji mam prawo do zadawania pytań, a Pan Burmistrz powinien 
podpowiedzieć chyba, że Pan nie chcę odpowiedzieć. Uważam, że przekształcenie ZIK w sp. 
z o.o. jest na tyle istotną sprawą, że mamy prawo dokładnie wypytać. 

Rafał Kost                         -                             Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta   

- Już na początku komisji wyjaśniałem kwestie pozyskiwania środków unijnych, Pani wtedy nie 
było, kwestie związane z pozyskiwaniem jakichkolwiek środków na przebudowę jakiejkolwiek 
kanalizacji po za projektami związanymi z rewitalizacją.

- Do  roku  2015  mamy  obowiązek  uporządkować  gospodarkę  wodościekową.  W  innym 
przypadku nałożone zostaną kary finansowe. 

- Inwestycje będą gigantyczne. Będą wymagały ogromnych środków finansowych.  

Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Pytam o formę przekształcenia, a nie w jaki sposób będziemy pozyskiwać środki.
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- Moim zdaniem wiedza przedstawiona nam jest niewystarczająca. 

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Pani próbuje zakwestionować tę formę i zaproponować drugą formę. Nie umiała by Pani 
odpowiedzieć co się stanie, w okresie między likwidację zakładu budżetowego, a powołaniem 
sp. z o.o., z inwestycjami i pracownikami.

- Jeżeli chcemy cokolwiek zrealizować na poziomie programów unijnych, to nie ma innego 
wyjścia jak przekształcenie i lepszego momentu jak teraz, gdyż potrzebny jest rok na 
przygotowani dokumentacyjne, części tej dokumentacji. Dopiero po roku przygotowań 
możemy cokolwiek zrobić.  

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Każdy  z  członków  komisji  chce  dobra  dla  naszego  miasta,  lecz  wszyscy  mamy  pewne 
wątpliwości. Nie mamy takiej wiedzy w tym temacie jak Pan na ten temat i stąd te wątpliwości.

 - Jak wygląda sytuacja w ościennych miastach.

Rafał Kost                         -                             Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta   

-  Katowice dopiero półtora tygodnia temu przejęły RP WIG na własność. Inwestycje w 
Katowicach prowadzi Wydział Rozwoju. Miasto zaciąga kredyty. 

- W Sosnowcu i w Będzinie projekty realizowane są przez spółki miejskie. Na styku miasto –
spółka powstaje tzn. jednostka realizująca projekt. Ten model wydaje się jedynym możliwym 
do zaadoptowania w naszym mieście. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- W uzasadnieniu zapisane jest iż pracownicy zakładu budżetowego zostaną przejęci przez 
spółkę. W umowie spółki nie ma tego zapisu.  W jakich dokumentach będzie zapisana ta 
zmiana. 

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Myślę , że w porozumieniu między spółką z o.o. a zakładem budżetowym.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Jak będzie odbywała się wycena majątku ZIK?
-  W jakim zakresie gmina będzie miała wpływ na działalność spółki.

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Takie jest prawo. Jeżeli jest spółka gminne to ja jestem zgromadzeniem wspólników. Poprzez 
zgromadzenie i poprzez powołaną przeze mnie radę nadzorczą mamy wpływ na działalność 
prezesa, którego rada nadzorcza będzie powoływać. 

- Do końca marca powinien być bilans i wtedy zostanie podjęta uchwała na temat przekazania 
wszystkich aktywów. 

Rafał Kost                         -                             Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta   

- Rada nadzorcza powołuje zarząd i określa plany inwestycyjne. Radzie nadzorczej 
zgromadzenie wspólników przedstawia plany inwestycyjne. 

-  Rolą zarządu jest dobrze wykonać plan inwestycyjny. 

Janusz Gątkiewicz          -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  
  
-  Jestem za powołaniem takiej spółki Natomiast też map pewne wątpliwości. 
- Kto będzie robił wycenę.
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Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Rzeczoznawcy.

Janusz Gątkiewicz          -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Czy działalności uzupełniające zostały zrobione na zasadzie „co wpiszemy to wpiszemy” 

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Jest to zakres wszystkich działalności prowadzonych przez ZIK. 

Janusz Gątkiewicz          -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Co czeka ZBK, Panie Burmistrzu. 

 Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Moim zdaniem wygodniejsze dla gminy będzie pozostawienie ZBK jako jednostki budżetowej , 
z tego względu, żeby nie trącić  kontroli nad zarządem wspólnotami. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Wprowadzić w zapisie uchwały 100% -wy udział gminy. 
- Czy mamy jakieś oficjalne stanowisko pracowników ZIK w tej sprawie. 

Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Proponuję przedstawić także inną propozycję przekształcenia spółki.  

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

-  Panie Burmistrzu czy na sesje możliwe jest wykonanie tego na sesje.

 Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Jest  za  mało  czasu.  Przedstawiłem obie  wersje  oraz  mankament  jaki  występuje  podczas 
jednoczesnej likwidacji i powołania spółki. Moim zdaniem jest to wystarczający argument. 

Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Zgłaszam wniosek do przegłosowania: 

Wniosek:

Wnoszę  o  przedstawienie  na  sesji  13  sierpnia  2007  roku  pisemnej  informacji  
dotyczącej porównania innych, niekorzystnych dla gminy, zdaniem Burmistrza, metod 
przekształcenia ZIK w spółkę z o.o., niż przedstawione w projekcie uchwały w sprawie  
utworzenia przez Gminę Czeladź spółki z ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia w 
niej udziału. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Panie Burmistrzu czy możemy Pana posic, na ile jest to możliwe do poniedziałku, aby 
przedstawił nam Pan taką to.

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Mogę wyjaśnić. Nie bardzo rozumiem o co chodzi pni Radnej. 
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Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

GŁOSOWANIE

2    za
1    przeciw
1    wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że wniosek Radnej został  pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały w wersji przedstawionej.

GŁOSOWANIE

2    za
-    przeciw
2    wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Urszula Polak-Wałek                     -                                            Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt zmian w budżecie.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Panie Burmistrzu mam pytanie odnośnie prg.9 pkt.1. Czy wchodzą w grę zakupy poza tym 
terenem Wschodniej…

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

-  Tak, oczywiście. Przewidujemy wykupić te mieszkania. 

Urszula Polak-Wałek                     -                                            Skarbnik Miasta  

-  Oprócz tych zmian w WPI chciałabym zasygnalizować autopoprawkę w sprawie ZIK. ZIK 
będzie chciał zmniejszyć kwotę nie o 100.000, lecz tylko o 50.000 zł. Dodatkowo będą chcieli 
jeszcze przenieść z przedmieścia na Bytomską 150.000. 

Rafał Kost                         -                             Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta  

-  W związku z przygotowaniami urzędu marszałkowskiego o wystąpienia do Ministra Rozwoju 
Regionalnego,  o  tak  zwaną  dotację  celową  na  projekty  rozwojowe.  Państwo  Radni 
otrzymaliście  materiały.  Do  15  sierpnia  jest  obowiązek  dostarczyć  urzędowi 
marszałkowskiemu informację o w formie tabelarycznej,  popartą uchwałą,  jakie propozycję 
chcemy zgłaszać do konkursu. 

- W ramach programu infrastruktura nastąpiło wprowadzenie korekt. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Przesuwamy zadania np: „wschodnie Piaski” z roku 2008 na rok 2009, natomiast „Piaski 
Zachodnie” zostają przyśpieszone. 

Rafał Kost                         -                             Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Opóźnienie realizacji tak dużych projektów uwarunkowane jest tym,  iż ZIK w owym czasie 
będzie w trakcie reorganizacji.
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- Musimy mieć decyzję komisji europejskiej, aby dostac dotację. Jest to specyfika projektów 
które trafiają do komisji europejskiej. Wszystko co rozpoczęte przed datą …

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Czyli te decyzję mogą zapaśc dopiero koło roku 2008?

 Rafał Kost                        -                             Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Tak. Dlatego sugerujemy opóźnienie tego zadania. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Proponowałbym, aby w najbliższej przyszłości przedyskutować wnioski naszych jednostek 
budżetowych do przyszłorocznego budżetu. 

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Przygotowywaliśmy kolejne wersje WPI, więc myślę, że będziemy dyskutować o tym przy 
projekcie budżetu.

Rafał Kost                         -                             Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta  

- Omawia zmiany w budżecie.

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Zakres zmian w budżecie jest duży i ma duży zakres zmian, więc wydaje mi się, że zakres 
tych zmian powinien być przedstawiony i omówiony w formie materiałów.  

- Byłbym zobowiązany jeśli udałoby się zrobić dla naszej komisji takie zestawienie.
- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanych zmian w budżecie?

GŁOSOWANIE

3    za
-    przeciw
1    wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt zmian w budżecie został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję.

-  Proponuję abyśmy czytając porządek obrad decydowali które projekty należy omówić.

Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Kto jest autorem logo Miasta Czeladź? Nie ma tu takiej informacji. Prawa autorskie 
przysługują gminie, to jednak autor posiada prawa autorskie niematerialne. Mam informację, 
że pracownik ten już nie pracuje w urzędzie. Chciałabym wiedzieć kto jest autorem logo.

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Rafał Szydło.

Teresa Kosmala              -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Chciałabym wiedzieć czy znak ten nie jest używany przez kogoś. Jak się skreśli trzy kropki
 i odwróci znak to jest to znak Dziennika Telewizyjnego. 
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Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Różne znaki są bardzo podobne do siebie. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Proponuję przenieść tę dyskusję na sesję. 
- Następny projekt uchwały – zamiar przejęcia szkół ponadgimnazjalnych na terenie miasta. 

Proszę Panie burmistrzu o omówienie.

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

- Omawia projekt uchwały.

Janusz Gątkiewicz          -                             Członek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Zespół szkół nr1 przedstawił do Urzędu Pracy pismo w sprawie nowych profilów kształcenia, 
natomiast z ZS2 takie pismo nie wpłynęło. Czas na złożenie tego był w styczniu. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- Mam pytanie w sprawie projektu uchwały w sprawie przekazania nieruchomości. Proszę 
przybliży temat.

Marek Mrozowski                           -                             Burmistrz Miasta Czeladź  

-  Wycofuję się z tego projektu uchwały. 

Władysław Oczkowicz                -               Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

- W sprawie projektu uchwały dotyczącej wygaszenia mandatu Pana Przewodniczącego 
Sławomira Święcha wypowiedziała się wczoraj komisja regulaminowa, więc nie widzę 
potrzeby debaty nad tą uchwałą. Wczoraj zaproponowano zmianę projektu uchwały.

- Jeśli nie ma innych spraw zamykam posiedzenie Komisji.
 

     Przewodniczący 
                                                                                                            Komisji Rozwoju i Polityki  

                                                                                                         Przestrzennej

                                                                                                                         Zofia Bazańska

Protokołował:          
Osika Paweł        
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